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فرماندار بناب:

صنعت عاملی برای توسعه است نه مانع
جلسه بررسی مشکل پساب واحدهای صنعتی شهرستان بناب با حضور مسئولین برگزار

شد.

به گزارش بناب نیوز به نقل از روابط عمومی فرمانداری شهرستان بناب، جلسه بررسی مشکل پساب واحدهای صنعتی شهرستان به
ریاست فرماندار و با حضور معاون برنامه ریزی و هماهنگی امور عمرانی فرمانداری، رئیس اداره محیط زیست، رئیس اداره آب و فاضلاب و

جمعی از صاحبان واحدهای تولیدی شهرستان برگزار شد.

فرماندار شهرستان بناب در این جلسه با تاکید بر ضرورت حفاظت از محیط زیست اظهار داشت محیط زیست امانتی است از آیندگان در
اختیار ما و امروز همه ما موظف به صیانت از آن میباشیم وی با بیان اینکه در طول یکسال گذشته جلساتی در راستای حل مشکل پساب

واحدهای صنعتی (کارخانه های سبزه پاک کنی) داشته ایم گفت: هدف از برگزاری جلسات باید رسیدن به یک نتیجه عملیاتی باشد و
اینکه صرفا به برگزاری جلسه بسنده کرده و پس از گذشت چند ماه مجددا جلسه برگزار شود نتیجه ای حاصل نخواهد شد.

شهریار فتحی در همین راستا بر ضرورت بهره گیری از تجارب شهرهای صنعتی در خصوص شیوه تصفیه فاضلاب های صنعتی تاکید کرده و
گفت باید توجه داشته باشیم که رهبر معظم انقلاب امسال را بنام حمایت از تولید و رفع موانع تولید نامگذاری کرده اند و اینکه از روش

های تکراری که قبلا جواب نگرفته ایم بخواهیم استفاده کنیم قطعا مشکل پساب واحدهای صنعتی مرتفع نخواهد شد.

وی بر سیستمی کردن تصفیه فاضلاب واحدهای صنعتی تاکید کرده و گفت در روش سیستمی ما با افراد برخورد نخواهیم داشت و همه
خود را ملزم به رعایت ساختار و قوانین سیستم می دانند فتحی در همین راستا از انجام مطالعات لازم برای راه اندازی مدول دو تصفیه

خانه در شهرستان بناب خبر داد و ابراز امیدواری کرد با راه اندازی این مدول بخش بزرگی از مشکل تصفیه فاضلاب شهرستان بناب
مرتفع شود.

فرماندار شهرستان بناب همچنین با بیان اینکه متاسفانه امروزه صداهایی شنیده می شود که صنعت به درد شهرستان بناب نمی خورد
گفت تاریخ ثابت کرده است که هرکجا توسعه ای اتفاق افتاده آنجا صنعت از رشد قابل ملاحظه ای برخوردار بوده است وی بر فواید بالای

صنعت در شهرستان بناب تاکید کرده و گفت امروز نزدیک به ۶ هزار نفر در صنایع شهرستان بناب اشتغال دارند و صنعت شهرستان بناب
توانسته نه تنها مشکل جوانان شهرستان بلکه مشکل اشتغال بسیاری از جوانان منطقه را مرتفع نماید.

فتحی بر مسئولیت اجتماعی صاحبان صنایع و سرمایه گذاران شهرستان تاکید کرده و گفت بواسطه حضور این عزیزان هیچگاه احساس
مشکل در شهرستان بناب نداشتهایم چه در ساخت و تجهیز مدارس، چه در حمایت از مستضعفان و چه در مورد نحوه مواجهه با بیماری

کرونا و مسائل و آسیبهای ناشی از آن همواره صنعتگران شهرستان پیشگام بوده اند و این ها همه نشانه ای از اهمیت صنعت در
پیشرفت شهرستان بناب است.
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